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ماندن در NBA سخت تر از ورود به آن  است

تنها  بسکتبالیست ایرانی شاغل در NBA چند وقتی است برای همراهی تیم ملی در مسابقات جام ملتهای آسیا به

ایران آمده و از ابتدای هفته آینده نیز رسما با بازگشت تیم ملی از سفر اروپاییاش در تمرینات تیم ملی برای حضور در

تورنمنت جام ویلیام جونز حاضر خواهد شد .

تنها  بسکتبالیست ایرانی شاغل در NBA چند وقتی است برای همراهی تیم ملی در مسابقات جام ملتهای آسیا به ایران آمده و از
ابتدای هفته آینده نیز رسما با بازگشت تیم ملی از سفر اروپاییاش در تمرینات تیم ملی برای حضور در تورنمنت جام ویلیام جونز

حاضر خواهد شد .

حدادی پس از غیبتش در بازیهای آسیایی گوانجو با حضور دوباره در ترکیب تیم ملی، بسکتبال ایران را به تکرار قهرمانی 4 سالهاش
در جام ملتهای آسیا و حضور سومش در بازیهای المپیک امیدوارتر میسازد. بازیکن تیم ممفیس گریزلیز که با وجود همه شایعات
مبنی بر بازگشت دوبارهاش به لیگ ایران برای چهارمین سال پیاپی با تیم ممفیس تمدید قرارداد کرده، بعد از بازگشت به ایران با
اعتراض به اینکه از رسانهها دلخور است، با هیچ رسانهای گفتوگو نکرده است. او دیروز سرانجام سکوت چند روزهاش را شکست و با

خبرگزاری ایسنا مرکز خوزستان گفتوگو کرد که بخشهایی از آن از نظرتان میگذرد.

دلخوری از رسانهها

رسانهها در مدتی که من در NBA بازی کردم انصافا نه به من زنگ میزدند و نه سراغی از من میگرفتند. البته این را قبول دارم که در
سال دوم حضورم با من تماس داشتند ولی اینکه میگویند ما شمارهای از تو نداشتیم، اصلا باورکردنی نیست؛ چرا که همه شماره
موبایل من را دارند و هر کسی که به من زنگ میزد با او گفتوگو میکردم. فکر میکنم رسانههای ما با بسکتبال یا بهتر بگویم با حامد

حدادی مشکل دارند.

پیشرفت تدریجی

هرچند در سال اول حضورم در NBA بازی نکردم ولی تلاش کردم تا در کنار بازیکنان تیم به هماهنگی برسم. همین که بخواهید تیم یا
شهر محل بازی خود را عوض کنید، بسیار سخت است؛ حالا چه برسد به اینکه بخواهید در کشوری دیگر بازی کنید. متأسفانه مسلط
نبودن به زبان انگلیسی به من ضرر زد و از تمام برنامهها عقب افتادم. در سال دوم حضورم در ممفیس، مسئولان این تیم امیدواری
بسیاری به من دادند و گفتند چون عملکردم در 20 بازی پایانی فصل گذشته رضایتبخش بوده، در این فصل از من بیشتر استفاده
خواهند کرد ولی متأسفانه با یک بازیکن آفریقایی جدید قرارداد امضا کردند و این موضوع باعث شد که نتوانم آنطور که باید خودم را
نشان دهم. در سال سوم حضورم در لیگ NBA با مشکلات خانوادگی مواجه شدم و نتوانستم پیشرفت خوبی کنم. این موضوع باعث

شد که دیر به شرایط آمادگی برسم و فقط در چند دیدار، بازی کنم.

NBA دشواری ماندن در

هر کس که بخواهد در این لیگ به میدان برود باید خیلی تلاش و تمرین کند. رفتن به لیگ NBA کار سختی است ولی ماندن در آن
سختتر است. در طول 3 سال حضورم در NBA سعی کردم خودم را با بازی در این لیگ وفق دهم. من در المپیک گذشته تاحدودی
نقطه ضعف داشتم ولی در بازیهای جامجهانی اخیر سعی کردم در امتیازگیری مؤثرتر باشم و ریباندهای پیدرپی انجام دهم. در کل
حامد حدادی بعد از حضور در لیگ NBA تفاوت بسیاری با حامد حدادی قبل از حضور در لیگ NBA کرده است و هماکنون شرایط

بسیار بهتری دارد.

ترجمه اشتباه

به هنگام تمدید قراردادم با ممفیس متأسفانه بهدلیل اینکه رسانهها نتوانستند درست صحبت من را به زبان انگلیسی ترجمه کنند،
چیز دیگری از قول من نوشتند و این موضوع باعث شد که باشگاه برداشت دیگری از حرفهای من داشته باشد. آنها از قول من
نوشتند که حامد حدادی سوپراستار NBA است و باید بازی کند. وقتی آنها از من سؤال کردند که چرا بازی نمیکنی؟ پاسخ دادم من
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فعلا سوپراستار نیمکت هستم یعنی فعلا باید روی نیمکت بنشینم. صحبتی که به اشتباه از قول من روی سایتها درج شده بود، باعث
شد که من مورد تمسخر قرار بگیرم.

مشکلات خانوادگی

در این باره حرفی ندارم و دوست ندارم آن را تعریف کنم. رسانههای ما موضوعی که ورزشی است را کوچکجلوه میدهند اما برعکس
مشکل خصوصی و خانوادگی ورزشکاران را بزرگ جلوه میدهند و درست نبود که مشکل خانوادگی من در رسانهها درج شود.
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